
Möte den 13/10 -20 med spelarrådet i JAS Endre. 
Närvarande: Ida Svärdh, Liv Robertson, Lovisa Girfalk, 
Martine Denstedt, Elsa Bergström och tränare Martin Denstedt 
Sekreterare: Anna Wickström 

• Matchredo en innebandyträning och en fysträning med JAS laget. 
• De som går NIU kolla vad de gör på sin fys så det inte är samma som vår med Anete.(Martin 

kollar) så de kan orka båda. 
• Fysträningen är inte samma som innebandyträningen den behövs för att bygga och bli 

starkare och mindre skaderisk. 
•  Alltid dialog med Martin om det är något som händer som gör att man någon gång inte kan 

vara med på träningarna. 
• Planering eget ansvar för varje spelare att göra som t.ex. skolarbete. 
• ”Pushning” från bänken - vad är det som gäller? Positiva kommentarer såsom t.ex. bra täck. 
• Konstruktiv kritik kan vara bra om det gäller hela laget. Annars lyft det med Martin. 
• Individuella samtal med spelare är på gång. 

 
Förslag till Martin: 
Stoppa under träningen och tala om för spelare vad man kan tänka på göra annorlunda/bättre. 
Prova nya försvarsspel ibland – 2-2-1 som exempel. 
 
Övrigt: 
Distriktlagsträning är på gång för våra spelare födda 04 och 05. KUL! 
Gotlands innebandyförbund säger att träning/match med sitt lag går först. 
Nu ser vi framåt. 


